
 

 

 

 
 

Aan:   Gemeenteraad Landsmeer 

Bespreeknotitie  PvdA Landsmeer, Sandra Schreuder 

Onderwerp  Bladkorven  

Datum    30  december 2022 

 

 

Aanleiding   

Tijdens herfstwandelingen door buurgemeenten kwamen we telkens blad- of tuinkorven tegen, iets 

wat we in onze gemeente niet hebben. In Zaanstad staan bijvoorbeeld 270 bladkorven. Deze worden 

halverwege oktober geplaatst en half december weer verwijderd. In Amsterdam-Noord staan 26 

tuinkorven die het hele jaar blijven staan. De PvdA Landsmeer vroeg zich af of dit ook voor onze 

gemeente ook van toegevoegde waarde zou zijn.   

 

Inleiding/Probleemstelling  

Het vallen van blad kan zorgen voor overlast. Blad dat blijft liggen zorgt voor gladde plekken op straat 
en daarmee voor problemen voor onze (vergrijzende) bevolking.  De klimaatverandering gaat 
gepaard met een verhoogde kans op extreme regenbuien, bladafval kan ervoor zorgen dat putten 
hun werk niet goed kunnen doen en er onnodig vaak wateroverlast ontstaat.  

Veel gemeenten vergemakkelijken het voor hun inwoners om bladafval van gemeentelijke bomen op 
te ruimen door in de herfst bladkorven te plaatsen. Veelal wordt er compost gemaakt van het blad 
dat in het voorjaar wordt gebruikt op b.v. grasvelden. Dit kan helpen om het gebruik van kunstmest 
zoveel mogelijk terug te dringen, wat voordeel voor het milieu oplevert.   

Er zijn veel implementatie varianten in omloop bij gemeentes in Nederland zoals: 

• Alleen bladafval (herfst) of tuinafval gedurende het hele jaar; 

• Alleen bladafval van gemeentelijke bomen of ook uit eigen tuin (met als voordeel minder 

blad in de groene bakken); 

• Korven afvoeren naar een centrale composteringsplek of ter plekke tot compost laten 

vergaan; 

• Alleen korven plaatsen op verzoek van de buurt of op initiatief van de gemeente op plekken 

waar vee gemeentelijke bomen staan; 

• Korven waarin ander materiaal wordt aangetroffen dan blad onmiddellijk verwijderen en niet 

meer terugplaatsen;  of op een coulantere wijze hiermee omgaan. 

 

Volgens de PvdA Landsmeer ligt voor onze gemeente de keuze voor bladkorven (en geen tuinkorven) 

het meest voor de hand aangezien de afvoer van tuinafval al door de groene bakken wordt verzorgd.    



 

Vraagstelling  

De PvdA Landsmeer wil dat de Gemeente Landsmeer in 2023 gaat bepalen op welke wijze 

bladkorven het beste geïmplementeerd kunnen worden, zodat bladkorven in de begroting van 2024 

worden opgenomen en het gebruik van bladkorven in 2024 kan worden gestart.  

 

De  PvdA Landsmeer wil graag weten hoe andere fracties hierin staan.  

 

 

 


